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Emlékeztető 

Az Egyesületi Elnökség 2011. szeptember 13-án 14:00 órakor Szegeden a Hunguest Hotel 
Forrás,  Szent-Györgyi A. u. 16-24. Rotary II. termében megtartott nyilvános üléséről. 

Jelen voltak: Dervarics Attila, Kovács András, Schachinger Tamás, Kovácsné Jáni Katalin, 
Balázs Péter, Orlay Imre, Kovács László, Nagy János, Dési Albert, Görgey Péter, Hollósy 
Gábor, Béres József, Horváth József, Rejtő János, Hiezl József, Rubint Dezső Elnökségi 
tagok, továbbá Tóth Péterné, Günthner Attila állandó meghívott. 

Kimentette magát: Dr. Vajda István, Pálfi Zoltán, Bognár Alajos, Szén István, Dr. Dán 
András, Almási Sándor. 

Napirendek előtt Dervarics Attila köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy az ülés 
határozatképes. 

Első napirendi pontként Kovács András az előző Egyesületi Elnökségi üléseken 
elhatározottak helyzetének áttekintését tárgyszerűen foglalta össze: 

• Az OHM MUBI-ba az ÉBSZ megküldte delegálását.  
• A régiós munkatervet továbbra sem küldte még meg a BUDAKO, DÉDUKÓ és a MEE 

Dél – Alföldi Déri Miksa Koordinációs Központ. 
• A korábban elnapolt - a fiatalokkal kapcsolatos célok megvalósítására - készülő akcióterv 

továbbra sem kerülhet elfogadásra, mivel az előterjesztő kimentette magát. (MAIT 
tisztújítás) 

• A MEE csatlakozása a T&D nemzetközi szervezethez későbbi napirend keretein belül lesz 
tárgyalva. 

• Az Elektrotechnikai Alapítvány kuratóriumának tagösszetételéről a választás későbbi 
napirend keretein belül lesz tárgyalva. 

• A Magyar Mérnöki Kamara által kiírt, kamarai szakmai továbbképzés megtartására szóló 
pályázaton a MEE jogot szerzett az elektrotechnika és tűzvédelem modulok 
lebonyolítására.  

• Megjelent a 28/2011. (IX. 6.) BM rendelet az Országos Tűzvédelmi Szabályzatról. Az e 
jogszabály szerinti villámvédelmi berendezésekkel kapcsolatos bizonyos tevékenységekre 
csak a Magyar Mérnöki Kamara tervezői névjegyzékében szereplő, a villámvédelem 
területén kiemelkedően gyakorlott villamos szakemberek jogosultak. Kiemelkedően 
gyakorlott az, aki az érvényes vonatkozó műszaki követelményen alapuló, a Magyar 
Elektrotechnikai Egyesülettel (MEE) és az OKF-fel egyeztetett, a Magyar Mérnöki 
Kamara Elektrotechnikai tagozata által (MMK) akkreditált villámvédelmi létesítési 
tanfolyam záróvizsgáját eredményesen letette.” 

 

Második napirendi pontként Kovács András ismertette a soron következő OET javasolt 
programját. Külön kiemelte, hogy a rendezvény helyszínéül szolgáló Hotel Divinus Debrecen, 
ugyan öt csillagos szálloda, de az őszi pangó időszak miatt sikerült három csillagos árakat 
kialkudni. Ezt követően ismertette az írásban is kiküldött program javaslatot. A következő 
EE-re elő kell készíteni az esti csoportmunkák témáit és meg kell nevezni a csapat 
koordinátorokat. Rubint Dezső javaslatot tett, hogy a vendéglátó E-ON Tiszántúli 
Áramhálózati Zrt. képviseletében valaki tartson egy bemutatkozó előadást. Schachinger 
Tamás javasolta, hogy az egységes bankrendszer helyzetértékeléséről szóló előadás legyen 
szombaton a szünet után. 

Harmadik napirendi pontként  Günthner Attila Elektrotechnikai Alapítvány kuratórium 
elnökének és tagjainak megválasztásával kapcsolatban adott tájékoztatást. Az 
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Elektrotechnikai Alapítvány Alapító okiratának a Kuratórium jogköréhez rendelt Diplomaterv 
és Szakdolgozat pályázatok elbírálásával kapcsolatos része, és a MEE Díjszabályzatának a 
Diplomaterv, Szakdolgozat Bíráló Bizottságára vonatkozó leírása nem határozza meg 
egyértelműen a két szervezet együttműködését, így a két szervezetbe történt delegálások 
esetében félreértések is adódhattak. Tájékoztatta továbbá az elnökséget, hogy a Kuratórium 
tagjai közül két személy esetében szükséges még a delegálás megerősítése. Az Egyesületi 
Elnökség az Elektrotechnikai Alapítvány kuratórium elnökének és tagjainak megválasztását a 
fenti tájékoztatás értelmében elnapolta és kérte az illetékeseket a felmerült kérdések 
tisztázására. 

Negyedik napirendi pontként Balázs Péter ismertette a díjbizottságok tagösszetételének 
megválasztásával kapcsolatban hozzá érkezett delegáltak névsorát, amely alapján a különböző 
díjbizottságok tagösszetételére a következő javaslatot tette: 

ELEKTROTECHNIKA Nagydíj, MEE Életpálya-elismerés: 

Elnök: Dr. Krómer István (BUDAKO) 

Megerősített tagok: Horváth József (ÉDUKO), Dr. Nagy László (EISZ), Orlay Imre 
(ÉMAKO), Új delegálások: Dr. Borsányi János (VTT), Tóth József (MEE-Dél-Alföldi Déri 
Miksa Koordinációs Központ), Schachinger Tamás (VHTSZ). 

SZAKIRODALMI díj:  

Elnök: Dr. Terstyánszky Tibor (BUDAKO) 

Megerősített tagok: Dr. Madarász György (VGKBSZ), Dr. Mihálkovics Tibor (BUDAKO), 
Szumzer László (ÉDUKO), Új delegálások: Arató András (VTT), Horváth Zoltán (VET), 
Dési Albert (ÉBSZ). 

EGYESÜLETI TEVÉKENYSÉG I. díj: 

Elnök: Balázs Péter (BUDAKO) 

Megerősített tagok: Almási Kristóf (EISZ), Arany László (MEE-Dél-Alföldi Déri Miksa 
Koordinációs Központ), Új delegálások: Némethné dr. Vidovszky Ágnes (VTT), Tóth György 
(ÉDUKO), Dr. Novothny Ferenc (ÉBSZ), Ifj. Nagy Géza (TITUKO). 

EGYESÜLETI TEVÉKENYSÉG II. díj: 

Elnök: Sebestény Gyula (DÉDUKO) 

Megerősített tagok: Dr. Benkó Balázs (BUDAKO), Pálfi Zoltán (VGKBSZ),  Új delegálások: 
Kulcsár Ferenc (VTT), Csáfordy Ferenc (ÉDUKO), Dr. Fodor István (ÉBSZ), Gaál Gábor 
(VET) 

Az Egyesületi Elnökség 40/2011 számú határozatával a díjbizottságok fentiekben ismertetett 
tagösszetételét egyhangúan elfogadta. 

Ötödik napirendi pontként  Günthner Attila a MEE 2012. évi programjának és az Elnökség 
munkatervének előkészítése kapcsán benyújtott írásos előterjesztését egészítette ki röviden. A 
programot és a munkatervet is a decemberi elnökségi ülés hagyja jóvá. Kérte, hogy a 
szervezetek legkésőbb 2011. november 30-ig küldjék meg 2012 évre tervezett programjaikat 
a szeli@mee.hu e-mail címre. A programtervvel kapcsolatban továbbá elmondta, hogy a 
központ a tavaszi időszakban a kiállításokon inkább szakmai rendezvényekkel, mint 
kiállítóként kíván megjelenni, mivel tapasztalatok szerint a MEE szemszögéből a szakmai 
napoknak erősebb a kommunikációs értéke és kevesebb kapacitást kötnek le. Továbbá 
kiemelte az elnökségi munkatervből a Jelölő Bizottság elnökének és tagjainak 
megválasztásának fontosságát. Dervarics Attila is megerősítette a Jelölő Bizottság 
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választásának kulcsfontosságát. Nagy János és Dési Albert hozzászólásában megerősítette a 
szakmai napok fontosságát kommunikációs szempontból. 

Hatodik napirendi pontként  Schachinger Tamás a gazdálkodási szabályzatok 
felülvizsgálatának eredményéről, a Gazdálkodás Rendjének jóváhagyásáról számolt be. A 
Gazdálkodás Rendjének és mellékleteinek teljes körű felülvizsgálata az előző 3 éves 
ciklusban megtörtént. Az új ciklusban a felülvizsgált szabályzatok újonnan bevezetett 
gyakorlati tapasztalatai alapján végezték el a szükséges módosításokat. Az írásban is 
megküldött Gazdálkodás Rendjének jóváhagyása az Egyesületi Elnökségi hatáskörbe tartozik, 
a mellékletek hatályba léptetését a Főtitkárnak delegálta az Elnökség. Az Egyesületi Elnökség 
41/2011 számú határozatával az írásban előterjesztett Gazdálkodás Rendjét egyhangúan 
elfogadta és egyben elrendelte annak 2011-10-01-én történő hatályba léptetését.  

A napirendet követően Schachinger Tamás a MEE gazdasági adminisztrációs folyamatait, 
különösen a projekt jellegű tevékenységek számviteli folyamatait, az abban érintett belső és 
külső tevékenységi területeket vizsgáló EB és GB szakértő tagjaiból felállított belső audit 
csoport által elvégezett munka eredményéről adott tájékoztatást. Schachinger Tamás az audit 
team vezetője elmondta, hogy az ülésre az iroda összeállította a gyakorlati problémákat és 
megoldási javaslataikat, amelyeket figyelembe véve az audit során olyan javaslatok születtek, 
amelyek az év folyamán már bevezetésre kerülnek, és ennek reményében az előző évi zárás 
során felmerült hiányosságok orvoslásra kerülnek. A belső audit nem talált olyan 
hiányosságokat, amelyek indokolttá tennék egy külső audit végrehajtását. 

Hetedik napirendi pontként Günthner Attila az írásban előterjesztett 2011. első félévi 
gazdasági beszámolóját röviden egészítette ki. Felhívta a figyelmet arra, hogy a 2012-2014 
éves időszakra vonatkozó tervezési folyamatot az iroda a vonatkozó szabályzatnak 
megfelelően szeptemberben elindítja. A könyvelés és az iroda közötti egységes rendszer 
érdekében egy új szoftver készült, amely kiküszöböli a több szereplős rendszerben, a tervezési 
időszakban előforduló véletlenszerű felülírásokat a már jóváhagyott terv és tény adatokban.  

Nyolcadik napirendi pontként Günthner Attila ismertette a tagdíjfizetések aktuális 
helyzetét, amely során elmondta, hogy a múlt év ugyanezen időszak állapotához képest 
hasonlóan állunk a regisztrált befizetők számát tekintve, azonban az összes tagdíjbevételt 
alapul véve közel 1 MFt elmaradás tapasztalható. Ez azzal magyarázható, hogy a 
szeptemberig befizetők összetételében nagyobb arányban vannak jelen nyugdíjasok és diákok. 
Egyúttal emlékeztette az elnökséget múlt évi határozatára, amelyben arról döntött, hogy 
akinek két éves tagdíjfizetés elmaradása van, a regisztráló szervezetnek fel kell szólítani, hogy 
30 napon belül tegyen eleget tagdíjfizetési kötelezettségének. Amennyiben a felszólításnak a 
tag nem tesz eleget, ki kell zárni.  

Kilencedik napirendi pontként Rubint Dezső tartott helyzetjelentést a „1. Területi 
szervezetek működésének javítása regionális szinten” és a „11. MÁE szerepkör átvállalása” 
tárgyú akciókról. Az 1. számú akcióval kapcsolatban elmondta, hogy elkészült egy ajánlás 
szintű régiós SZMSZ minta. Az elnökség által régiós programok támogatására meghatározott 
3 MFt összegű keretből eddig a DÉDUKÓ, ÉDUKÓ és TITUKÓ összesen mintegy 360 eFt-ot 
használt fel. Kiemelte az akció azon elhatározását, hogy meg kell nyerni minden régió 
legjelentősebb jogi tagvállalatánál egy csúcsvezetőt a régió személyével történő támogatására 
akár úgy, mint „a régió arca”. Megtörtént a 11. számú akció indító megbeszélése az összes 
érintett részvételével. A megbeszélésen elhatározott és vállalt feladatok eltérően haladnak. 
Hiezl József hozzátette, hogy az EDF-DÉMÁSZ folyamatosan küldi a munkabalesetekkel 
kapcsolatos információit, amit a MEE honlapján közreadunk, valamint átadtak a MEE-nek 
egy filmet egy idén nyári szélviharról, amely a területükön jelentős károkat okozott. Hasonló 
információk megosztására buzdította a többi szolgáltató céget is. 
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Tízedik napirendi pontként Günthner Attila tájékoztatta az elnökséget a MEE T&D Europe 
szervezethez való csatlakozás helyzetéről. Időközben megküldték a MEE-re vonatkozó éves 
tagdíj mértékét (MEE éves tagdíj: 4875 € / év), amelyet egy korábbi határozat értelmében az 
érintett magyarországi tagvállalatoknak kellene finanszírozni. A zászlóvivő szerepet magára 
vállaló magyarországi cég képviselője az elmúlt időszakban nem volt elérhető, így a 
toborzásban nem tudtunk előrelépni. Kovács András kiemelte, amíg nincs meg a tagdíj 
fedezetének biztosítása az érintett és érdeklődő cégek részéről ne csatlakozzunk a 
szervezethez. 

Tizenegyedik napirendi pontként Günthner Attila ismertette az idei Gábor Dénes-díjjal 
kapcsolatos 2011. évi felhívást, amely szerint a jelöléseket 2011. október 10-ig kell 
benyújtani. Az Egyesületi Elnökség 42/2011 számú egyhangú határozatával az elmúlt 
évben a MEE-vel együttműködve nyújtott K+F tevékenységeit figyelembe véve Dr. Dán 
András professzort díjra való jelölésével egyetértett.  
 
Egyebek:  
 
• Kovács András röviden, a számok tükrében tájékoztatta az elnökséget az idei 

Vándorgyűlésről, amelyre ismét óriási érdeklődés mutatkozott: 770 regisztrált vendég, 45 
kiállító, közel 90 előadás, 4 fakultatív program. A felsoroltak mind meghaladják az előző 
évi számokat. A továbbiakban elmondta, hogy Bencsik János a Nemzeti Fejlesztési 
Minisztérium klíma- és energiaügyért felelős államtitkára elfogadta meghívásunkat és a 
Vándorgyűlés plenáris ülésén előadást fog tartani, majd részt vesz a kerekasztal 
beszélgetésen. Mindezeket megelőzően a legutóbbi Elektrotechnika beköszöntőjében 
Bencsik úr szavait olvashatják az érdeklődők. A következő 59. Vándorgyűlést Budapesten 
fogjuk tartani, amelynek főtámogatója az MVM ZRt. lesz. Ezt a konferenciát nemzetközi 
szintre kívánjuk emelni és a szervezésbe bevonjuk a hazai szakirányú egyetemeket, 
főiskolákat. 

• Günthner Attila számolt be arról, hogy a MEE új, továbbfejlesztett honlapja az egy havi 
tesztidőszak után szeptember 14-én indul élesben. A tesztidőszakban felmerült apróbb 
hibákat javítottuk, de a honlap dinamizmusa lehetővé teszi, sőt igényli a folyamatos 
fejlesztést így várjuk a további észrevételeket. 

 

Budapest, 2011. szeptember 13. 

 

Összeállította:      Jóváhagyta: 

 
Günthner Attila     Kovács András 
irodavezető           főtitkár 

 


